

Ο Γιάννης ΣΠΙΛΑΝΗΣ είναι οικονομολόγος, πτυχιούχος του Πανεπιστημίου Αθηνών (1979). Μετά τις μεταπτυχιακές σπουδές σε «Ευρωπαϊκές και Διεθνείς Σπουδές» στο Πανεπιστήμιο της Grenoble (Γαλλία), απέκτησε Διδακτορικό στο ίδιο Πανεπιστήμιο με τίτλο «Τουρισμός και περιφερειακή ανάπτυξη. Η ελληνική περίπτωση» (1985). Εργάστηκε στο Υπουργείο Αιγαίου ως ειδικός επιστήμονας στην περιφερειακή ανάπτυξη (1987-90). Είναι Καθηγητής στο Τμήμα Περιβάλλοντος του Πανεπιστημίου Αιγαίου, ενώ διδάσκει στο Διατμηματικό Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών Σπουδών «Σχεδιασμός, Διοίκηση και Πολιτική Τουρισμού» στη Χίο. Τα ερευνητικά του ενδιαφέροντα εντοπίζονται σε θέματα βιώσιμης ανάπτυξης, νησιωτικής ανάπτυξης και τουριστικού σχεδιασμού. Ως μέλος του Εργαστηρίου Τοπικής και Νησιωτικής Ανάπτυξης έχει συμμετάσχει σε πολλά ερευνητικά προγράμματα και μελέτες που αναφέρονται στη βιώσιμη ανάπτυξη, στον ολοκληρωμένο σχεδιασμό και στον τουρισμό και σχετίζονται με τον νησιωτικό χώρο. Δημοσίευσε το βιβλίο «Ευρωπαϊκά Νησιά και Πολιτική Συνοχής» (εκδόσεις Gutenberg) και τη μελέτη «Towards an observatory and a "Quality label" of tourism sustainability in the Mediterranean» έκδοση UNEP/MAP/Plan Bleu. Σε συνεργασία με την ΕΕΤΑΑ εκπόνησε τον «Οδηγό @ Εγχειρίδιο Σχεδιασμού Βιώσιμης Τουριστικής Ανάπτυξης για ΟΤΑ». Ως επικεφαλής ομάδας -σε συνεργασία με τον Θ.Κίζο- για την ανάδειξη του Πανεπιστημίου Αιγαίου ως παγκόσμιου πόλου έρευνας για θέματα νησιωτικότητας, επιμελήθηκε την έκδοση του «Ατλαντα των Νησιών» και του συλλογικού τόμου «Νησιωτικότητα και Βιωσιμότητα: Η περίπτωση των Νησιών του Αιγαίου».

Ο Γ.Σπιλάνης διετέλεσε Γενικός Γραμματέας Αιγαίου και Νησιωτικής Πολιτικής (Ιούλιος 2012 – Ιούλιος 2013). Είναι περιφερειακός σύμβουλος στη Περιφέρεια Β.Αιγαίου από το 2014.

Ioannis SPILANIS is economist, graduate of the University of Athens (1979). After postgraduate studies in "European and International Studies" at the University of Grenoble (France), obtained a PhD at the same university on "Tourism and regional development. The Greek case" at 1985. He worked at the Ministry of the Aegean as expert in regional development (1987-1990). He is Professor in the Department of Environment of the Aegean University and teaches in the Graduate Program "Planning, Management and Tourism Policy" in Chios. His research interests are in sustainable development issues focused on islands' development and tourism planning. As member of the Laboratory of Local and Insular Development, he has participated in many articles, research projects and studies on these topics. Recent studies: "European Islands and Cohesion Policy" (EU/ESPON), «Towards an Observatory and a Quality label of tourism sustainability in the Mediterranean» (UNEP / MAP / Plan Bleu), the "Atlas of Islands" and "Insularity and Sustainability".
Mr I.Spilanis was General Secretary of Aegean and Island Policy at the Ministry of Marine and Aegean during July 2012 - July 2013.

Ioannis Spilanis est économiste, diplômé de l'Université d'Athènes (1979). Après des études supérieures au DEA « Etudes Européennes et Internationales » à l'Université de Grenoble (France), a obtenu un doctorat dans la même université intitulé «Tourisme et développement régional. L'affaire grecque " (1985). Il a travaillé au

ministère de l'Égée comme un expert dans le développement régional (1987-1990). Il est professeur au Département de l'Environnement de l'Université Egée et enseigne dans le programme d'études supérieures «Planification, Gestion et Politique du Tourisme » au Département des Sciences de Gestion à Chios. Ses intérêts de recherche portent sur les questions de Développement Durable, le Développement des îles et de la Planification du Tourisme. Tant que membre du Laboratoire de Développement Local et Insulaire développement a participé à de nombreux projets de recherche et d'études visés au développement durable, la planification intégrée et le tourisme et les îles connexes. En 2012 a publié le livre «Iles Européennes et la Politique de Cohésion " (édition Gutenberg) et l'étude « Vers un Observatoire et un Label de Qualité pour le Tourisme Durable en Méditerranée» avec le Plan Bleu du PNUE / PAM.

Mr I.Spilanis a été Secrétaire Général de la Mer Égée et de la Politique Insulaire au Ministère de la Marine et de l'Égée pendant la période Juillet 2012 - Juillet 2013.